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Verslag vergadering ASD maandag 6 december 2021   
 
-------------------------------------------------------------------------------------------- 

Notulen:  Evelien Moors 
Voorzitter: Jaap Overbeek 
Mka:  Gerard Mollers 
Gasten:  Clement van der Klooster  
 
1. Vaststellen agenda 

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Clement van der 
Klooster sluit bij deze vergadering aan om de raad bij te praten over de ontwikkelingen op het 
gebied van jeugd.  

- Inez van der Bijl en José de Jong zullen de volgende vergadering aansluiten in plaats van deze 
om te spreken over inburgering. Daarvoor in de plaats bespreekt de raad de toeslagenaffaire 
in Aalsmeer. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.  

 
2.           Toeslagenaffaire 

- Tijdens de vorige vergadering vroeg een lid van de ASD naar de toeslagenaffaire in Aalsmeer. 
Die blijkt na navraag bij de gemeente ernstiger dan aanvankelijk werd gedacht. Het betreft 
tussen de 42-50 gevallen. De werkgroep Participatie heeft gesproken met enkele betrokken 
ambtenaren, waarbij door de gemeente is aangegeven dat er wordt ingezet op het bereiken 
van personen om hen te ondersteunen waar mogelijk. De werkgroep Participatie heeft de 
gemeente zes adviezen meegegeven. Deze zullen ook schriftelijk worden meegegeven. Er is 
onder meer benadrukt om personen niet alleen telefonisch te bereiken, maar ook om 
huisbezoeken te overwegen.  

 
3. Bijpraatsessie Jeugdhulp door Clement van der Klooster   

- Clement van der Klooster, senior beleidsadviseur Jeugd, praat de ASD bij over het thema 
Jeugdhulp. Sinds 2015 is de gemeente verantwoordelijk voor jeugdhulp. Ruim tien procent van 
de kinderen in Aalsmeer ontvangt jeugdhulp. Zij worden onder meer behandeld voor 
faalangst, autisme, hoogbegaafdheid, problemen vanwege conflictscheiding en verstandelijke 
beperking. De zorgzwaarte stijgt, zowel bij lichtere als zwaardere zorg. Het aantal kinderen 
met preventieve of gedwongen jeugdhulp is wel licht gedaald.  

- Er is 6,5 miljoen euro budget voor jeugdhulp. Vanwege corona wordt het budget dit jaar 
overschreden. Er zijn meer dan tachtig aanbieders. Voor jeugdhulp is altijd een verwijzing 
nodig. Jeugdhulpverleners, huisartsen, ziekenhuisartsen, jeugdbescherming en gemeente 
kunnen doorverwijzen.  

- Er zijn verbeterpunten ten aanzien van jeugdhulp maar er gaan ook zaken goed. Zo wordt 80-
90 procent van jeugdhulp succesvol afgerond. Er wordt dagelijks hard gewerkt en er is veel 
kennis en kunde. Er zijn echter grote landelijke uitdagingen zoals de schaarste van personeel, 
financiële tekorten en verouderde informatiesystemen.  

- Op verzoek van de Gemeenteraad heeft de Rekenkamer een rapport opgesteld, waarin enkele 
aanbevelingen worden gedaan. Sommige kunnen worden doorgevoerd, andere zijn wettelijk 
niet mogelijk of kunnen momenteel niet worden doorgevoerd vanwege het huidige 
informatiesysteem (wordt binnenkort vervangen). Er wordt onder meer aangeraden om te 
bekijken wat ouders zelf kunnen doen. Het aantal kinderen in behandeling is namelijk zeer 
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gestegen. Verder worden sluitende financiën en zorgadministratie aanbevolen en regelmatig 
overleg met andere verwijzers.  

- De gemeente heeft naar aanleiding van het rapport een plan van aanpak opgesteld. Er vinden 
al veel acties plaats. Er is gewerkt aan informatievoorziening (welke producten worden 
gebruikt, wie gebruiken de producten e.d.) en een aanbesteding. Verder houdt de gemeente 
zich bezig met dashboards om zichtbaar te maken hoe het staat met bijvoorbeeld de financiën 
en kwaliteit.  

- Op de vraag hoe het Rijk ondersteunt, antwoordt Clement dat er extra geld is gekomen, maar 
dat het niet genoeg is om dekkend te zijn. De wachtlijsten kunnen nu wel een beetje worden 
teruggebracht.  

- Op de vraag in welke mate maatwerk mogelijk is, antwoordt Clement dat er in het nieuwe 
systeem dat wordt opgezet meer ruimte is voor verschillende aanbieders. Er zal meer 
flexibiliteit mogelijk zijn en er zullen minder administratieve handelingen nodig zijn. Er wordt 
ook gekeken naar alternatief aanbod, ook als zorg niet gecontracteerd is. Het kind staat 
voorop.  

- Over de verhouding tussen de problematiek in Aalsmeer ten opzichte van Nederland geeft 
Clement desgevraagd aan dat de problematiek in het algemeen in lijn met de rest van 
Nederland is. Wat wel opvalt in Aalsmeer is dat problemen lang in eigen kring worden 
gehouden. Het is goed om vroegtijdig hulp te zoeken.  

- Op de vraag of trajecten te lang duren en daardoor kostbaar zijn, geeft Clement aan dat 
trajecten langer duren en zwaarder zijn. Dit is een uitdaging.  

- Over de zichtbaarheid van verwijzingen vanuit de huisarts geeft Clement desgevraagd aan dat 
de gegevens vanuit de huisarts geanonimiseerd zijn. Het betreft aantallen en producten. Er 
komt wel steeds meer inzicht, onder meer door de POH-GGZ. Wat betreft multiproblematiek 
geeft Clement aan dat er altijd wordt gekeken of er meer aan de hand is bij een kind en binnen 
een gezin.  

- Op de vraag of gekwalificeerde certificering een probleem was bij de aanbesteding, antwoord 
Clement dat dit niet het geval was. De contracten zijn reeds afgerond. Het aanbod blijft 
grotendeels hetzelfde.  

- Er wordt aangegeven dat de Rekenkamer adviseert om preventie en vroegsignalering anders 
aan te pakken. Het leidt tot een toename aan vraag en kostenoverschrijding. Clement reageert 
hierop dat nuance hierbij nodig is. Iemand zoekt niet zomaar hulp. 

- Ten aanzien van het beeld dat een groot deel van het budget naar overhead gaat, reageert 
Clement dat het nieuwe systeem wat administratieve lasten kan wegnemen. Het is 
nadrukkelijk geen verwijtbaar probleem. Jeugdhulp is zeer complex en er is veel afstemming 
nodig.  

- De voorzitter geeft aan dat hij de stukken aangaande de contracten voor volgend jaar zal 
opvragen bij de griffie en verspreiden onder de leden. Hij dankt Clement voor de informatie.  

 
4.           Voorbereiding op de bijeenkomst eenzaamheid Aalsmeer; te houden op  
                                   13 januari 2022  

- De voorzitter en de secretaris zullen in ieder geval aanwezig zijn.  
- De gemeente heeft gevraagd om vooraf input te geven op het thema. Enkele leden hebben 

hiervoor punten aangedragen. Deze punten zullen door de secretaris worden doorgegeven, 
aangevuld met het eerdere advies van de ASD over eenzaamheid en het verslag waarin het 
thema werd besproken.  
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5.           Concept regioplan over Beschermd wonen en dak- en thuisloosheid 
- De gemeente heeft het concept-regioplan voor beschermd wonen en dak- en thuisloosheid 

naar de ASD gestuurd. De ASD heeft al eerder over beschermd wonen een ongevraagd advies 
uitgebracht en bespreekt of er nog aanvullende punten zijn voor de gemeente.  

- In het plan wordt vermeld dat het weinig personen betreft. De ASD vindt dit onwaarschijnlijk. 
De voorzitter zal dit schriftelijk terugkoppelen naar de gemeente en zal daarbij ook de punten 
uit het vorige advies meenemen.  

 
6.           Aanbevelingsbrief voor aanstaand College 

- De ASD bespreekt het voorstel om een brief met aandachtspunten ten aanzien van het sociaal 
domein te sturen naar het aanstaande College. Er wordt besloten om in werkgroepverband na 
te denken over onderwerpen die in de brief zouden kunnen worden benoemd. In de volgende 
vergadering zal het onderwerp opnieuw worden geagendeerd.  

 
7.  Belangrijkste ingekomen stukken vanaf 26 oktober 2021 

- De ASD neemt kennis van de ingekomen stukken.  
 
8.          Mededelingen Dagelijks Bestuur 

- De aanbestedingen voor Wmo-vervoer en hulp in de huishouding zijn afgerond. Opmerkelijk is 
dat een grote aanbieder erbuiten is gevallen. Via een bypass kan nog wel zorg door de 
aanbieder worden verleend. De ASD vindt het verder zorgelijk dat er bij vervoer op laagste 
prijs is geselecteerd. De voorzitter zal de zorg bij de betrokken ambtenaar overbrengen.  

- De nieuwe aspirant-raadsleden zullen worden benaderd door de voorzitter over definitieve 
toetreding tot de raad.  
 

9.          Info uit de werkgroepen: 
                                  a.   Werkgroep Jeugd  

- De werkgroep Jeugd heeft geen aanvullende opmerkingen.  
 
                                  b.   Werkgroep Participatie 

- De werkgroep Participatie heeft zich nader verdiept in de arbeidsmigranten in Aalsmeer en 
heeft met verschillende betrokken personen gesproken. Zo is de gemeente met een 
projectgroep gestart om beleid te maken. De werkgroep schrijft een notitie die tijdens de 
vergadering van januari wordt besproken.  

 
                                  c.   Werkgroep Wmo 

- De werkgroep Wmo geeft aan dat de Taskforce Zorg & Wonen een opvolger voor Peter Boers 
heeft gevonden. Volgende week vindt een nieuwe bijeenkomst plaats. De betrokken 
wethouder zal daarnaast een keer aansluiten bij een vergadering van de Taskforce om het 
belang dat het College aan de Taskforce hecht, te onderstrepen. Verder heeft de werkgroep 
Inclusief en Toegankelijk Aalsmeer de wens om met de ASD van gedachten te wisselen. Er zal 
worden gekeken of het voor de vergadering in januari of februari kan worden geagendeerd.  

 
10.         Verslag ASD 4 november 2021 en besluitenlijst  

- Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  
- Naar aanleiding van het verslag: 
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• Er wordt door de gemeente gekeken hoe de indicatoren voor het sociaal domein 
SMART kunnen worden gemaakt.  

- Aan de besluitenlijst wordt toegevoegd dat de GGD zal worden uitgenodigd voor voorjaar 2022 
om de Gezondheidsmonitor toe te lichten.  

 
11.         Wat verder ter tafel komt 

- Kim vraagt naar de datum van haar laatste vergadering aangezien haar termijn afloopt. De 
voorzitter antwoordt dat dit tegen de zomer zal zijn. Dan worden ook weer nieuwe leden 
verwelkomd.  

- Wim geeft aan het fijn te vinden dat de zoom-link in de agenda is opgenomen.  
 
12.       Volgende vergadering donderdagavond 13 januari 2022     

- Op de vergadering zullen onder meer de volgende onderwerpen aan bod komen: inburgering, 
laaggeletterdheid, arbeidsmigranten en de werkgroep Inclusief en Toegankelijk Aalsmeer 
(onder voorbehoud).   

              
21.50 uur   Sluiting  
 
 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2022 Dick 

      

20201022  Bespreken inzet externe communicatie tijdens 
behandeling Participatievisie 

2022 Allen 

     

20201109  Mendel bezoeken wanneer dat met het oog op de 
coronamaatregelen weer mogelijk is 

2022 Delegatie 
ASD 

     

20210506  Blijversregeling aankaarten in de Taskforce Zorg en 
Wonen 

2022 Werkgroep 
Wmo 

     

20210610  Statuten aanpassen n.a.v. WBTR Voor 2026 DB 

20210610  WBTR vermelden in Jaarverslag 2021 van de ASD 2022 DB 

     

20211104  Jaarverslag Participe 2021 bespreken Mei 2022 Allen 

20211104  T.a.v. website ASD:  
- Instructie nasturen 
- Gemeente informeren over het systeem dat 

de ASD gebruikt 

Januari 2022 DB 

20211104  Kwaliteitsadviseur Sociaal Team uitnodigen voor 
vergadering om doorbreekmethode te bespreken 

Oktober 2022 DB 

     

20211206  GGD uitnodigen voor bespreken 
Gezondheidsmonitor 

Voorjaar 2022 DB 
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20211206  Advies inz. concept-regioplan voor beschermd wonen 
en dak- en thuisloosheid opstellen en uitsturen 

December 2021 DB 

20211206  Nadenken over mogelijke onderwerpen voor brief 
aanstaand College 

Januari 2022 Werkgroe-
pen 

20211206  Doorgeven punten eenzaamheid voor bijeenkomst 
13 januari 

December 2022 Secretaris 

20211206  Doorgeven zorg dat er wordt beoordeeld op prijs bij 
aanbestedingen 

December 2022 Voorzitter 

20211206  Aanbestedingsstukken Jeugd opvragen en 
verspreiden onder ASD 

December 2022 Voorzitter 

 

Komende vergaderingen 

Donderdagavond 13 januari 2022 

Maandagavond   14 februari 2022 

Donderdagavond 10 maart 2022 

Maandagavond    11 april 2022 

Donderdagavond 12 mei 2022 

Maandagavond    13 juni 2022  

Donderdagavond 8 september 2022  

Maandagavond    10 oktober 2022 

Donderdagavond 10 november 2022 

Maandagavond    12 december 2022 

 
 


